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Приймальні дні: кожна четверта середа місяця з 11:00 год. до 14:00 год. 

Контактний телефон:  098-153-14-97 

Зустрічі із громадянами: 

Кожна четверта середа місяця проводжу прийом громадян, але із-за карантинних 

обмежень були деякі коригування в днях проведення прийому. 

В 2020 році відвідування робочих колективів на заводах та підприємствах було 

відмінено для дотримання карантинних вимог. 

За для більш ефективного вирішення питань громадян на окрузі, я як депутат 

Дніпропетровської обласної ради по Кам’янській територіальній громаді та Ганна 

Лічман яка є депутатом Верховної Ради України також від Камянської територіальної 

громади, проводимо прийоми громадян разом в один час в одному місці. 

Це дає можливість більш ефективно вирішувати питання громадян як на місцевому 

рівні так і на загально державному. В 2020 році було проведено 11 прийомів громадян 

на яких було прийнято  96 громадян. В Кам’янському із-за великої кількості 

промислових підприємств які забруднюють повітря, склалася не сприятлива 

екологічна ситуація яка сильно впливає на здоров’я населення. Тому більше половини 

всіх звернень від громадян на жаль стосуються в наданні допомоги на лікування а 80% 

з них пов’язаних з онкологією. 

Тому деяким громадянам було надана допомога в організації лікування а іншим надана 

матеріальна допомога на самостійне лікування. 

На зустрічах з громадянами також завжди підніметься питання екології в місті але це в 

край тяжке питання, так як промислові гіганти є основними наповнювачами місцевого 

бюджету та й основними забруднювачами повітря. З цим питанням на місцевому рівні 

важко впоратися, тут потрібна підтримка держави та центральних органів влади, так як 

всі промислові гіганти контролюються тими чи іншими фінансово промисловими 

групами. Тому одним із принципових питань для мене в Кам’янському, це покращення 

екологічної ситуації в місті. 



 

В таблиці наведено як використовувалась депутатська субвенція за 2020 рік. 

№ 

з/п 

Депутатську субвенцію 

спрямовано до: 
На що спрямовано: 

Сума 

субвенції 

грн. 

1 

КЗ «Дошкільний навчальний 

заклад (ясла-садок) № 18 

«Оленка» 

Придбання технологічного 

обладнання: мийка 3-х секційна 

– 1; стіл кухонний – 2; 

25000 

2 

КЗ «Музей історії міста 

Кам’янське» 

На оновлення матеріально-

технічної бази з нагоди 90-річчя 

музею історії міста. 

15000 

3 

Комунальне некомерційне 

підприємство КМР «Міська 

лікарня швидкої медичної 

допомоги» 

На придбання сучасник 

функціональних реанімаційних 

автоматичних ліжок в кількості 

6 шт. 

300000 

4 

Комунальне некомерційне 

підприємство КМР  

«Міська лікарня №7» 

На придбання сучасник 

функціональних реанімаційних 

автоматичних ліжок в кількості 

4 шт. 

200000 

5 

Комунальне некомерційне 

підприємство КМР  

«Міська лікарня №9» 

На придбання генераторів 

безперебійного живлення для 

реанімації в кількості 3 шт. 

60000 

6 

Комунальний заклад «Центри 

надання соціальних послуг» 

На придбання пральної машини 

автомат 1 шт., та водонагрівач 1 

шт. 

14000 

7 

Громадяни які звернулися за 

матеріальною допомогою 

Матеріальна допомога на 

лікування громадян 

Загалом 32 звернення  

132000 

 

 

Діяльність у раді: 

Відвідано 7 сесій ради з 9, що складає 78 % відвідування 

(дві сесії пропущено по хворобі на COVID19) 

Прийнято 205 рішень ради з яких: 

 152 рішення ЗА. 

 50 рішень НЕ ГОЛОСУВАВ по причинам хвороби і відсутності. 

 2 рішення НЕ ГОЛОСУВАВ 

 1 рішення УТРИМАВСЯ 

Обраний секретарем постійної комісії з питань  використання природних ресурсів 

Відвідано 3 засідання постійної комісії із загальної кількості в 4 , що складає 

75 %. Одне засідання пропустив через хворобу на COVID19 



 

Діяльність в окрузі. 

Моя діяльність, як депутата обласної ради спрямована на підтримку ініціатив місцевих 

громад, органів місцевого самоврядування та вирішення питань з якими звертаються 

виборці мого округу, інтереси яких я представляю в Дніпропетровській обласній раді. 

Так як мій виборчий округ включає в себе тільки одне промислове місто Кам’янське з 

населенням майже 250 000 чоловік то це трохи полегшує мою роботу як депутата який 

працює з однією територіальною громадою. 

Так як фракція «Слуга Народу» є найбільшою в нашій обласній раді а голова обласної 

ради Микола Лукашук також є членом нашої фракції, тому є повне порозуміння з 

обласним керівництвом для більш ефективної роботи в окрузі. На останній зустрічі з 

головою обласної ради обговорювали питання відновлення фінансування 

реконструкції 20-ї школи міста Кам’янського, яка є важливим питанням для мешканців 

міста та вже майже 2 роки не працює після надзвичайної події. Микола Лукашук 

пообіцяв що допоможе в вирішенні цього питання та відновленні фінансування 

реконструкції. 

Також, постійно провожу зустрічі з міським головою Кам’янського та його 

заступниками для розуміння того яка потрібна допомога від мене як депутата обласної 

ради в отриманні обласних та державних субвенцій для фінансування в край важливих 

інфраструктурних об’єктів для міста.  

В результаті цих зустрічей було відпрацьовано  декілька об’єктів на які намагаюся 

отримати фінансування від обласної ради, це дуже потрібні та знакові об’єкти для 

міста, наприклад такі як: 

 Реконструкція лікарні (пологового будинку) комунального некомерційного 

підприємства «Міська лікарня №9» 

 Нове будівництво комунального закладу «будинок творчості дітей та юнацтва» 

За рік роботи на окрузі відвідав деякі соціальні заклади міста та надав допомогу зі 

своєї депутатської субвенцій на оновлення матеріально технічної бази. 

Також з народним депутатом Ганною Лічман в День Святого Миколая відвідали 

«Кам’янський спеціалізований будинок дитини» де привітали дітей зі святом та 

подарували солодощі та фрукти а для самого будинку купили за власні кошти таку їм 

необхідну пральну машину. Та домовились про подальшу підтримку Будинку дитини. 

На жаль та ситуація яка склалася в світі в зв’язку з пандемією, показала на якому рівні 

знаходиться наша медицина. У нас надзвичайні лікарі але не достатньо оснащена 

медична галузь та умови праці в ній. Тому в 2021 році разом з депутатом Верховної 

Ради Ганною Лічман ми приділили багато уваги лікарняним закладам Кам’янського 

для покращення їхнього оснащення. Окрім того що я депутат обласної ради я ще є 

помічником депутата Верховної Ради на громадських засадах Ганни Лічман. А в 2021 

році Ганна Лічман надану їй державою субвенцію в розмірі 30 млн. грн всю направила 



в оснащення лікарень Кам’янського. А я, і як помічник народного депутат, і як депутат 

обласної ради контролював дотримання всіх вимог та процедур при використанні цієї 

субвенцію та сприянні в контролю виконанню всіх тендерних вимог. 

В результаті цього в 2021 медичні заклади Кам’янського отримали: 

 «Міська лікарня №9» - УЗІ обладнання на суму 3 млн. грн. 

 «Міська лікарня №9» - капітальний ремонт кисневої станції на суму 7 млн. грн. 

 «Міська лікарня швидкої медичної допомоги» - надсучасне обладнання для 

проведення лабораторних дослідів на суму -10 млн. грн. 

 «Міська лікарня №9» - комплекс офтальмологічного обладнання на суму 10 млн. 

грн. 

Можу сміло констатувати що якщо народний депутат та обласний працюють разом 

для однієї громади то й результат буде в рази більший та вагомий. Тому продовжимо 

співпрацю і на далі для досягнення максимального ефекту від депутатської діяльності 

для громади Кам’янського. Плани на 2022 рік вже підготовлені та будемо втілювати їх 

в життя. 

 

 

 

Депутат 

Кононенко С.В. 

ПІБ 

 

 31 Грудня 2021р.                                                                  _______________ підпис 

 


